
Vragen van de SP aan burgemeester Van den Top over bouw politiebureau

Uit een artikel uit de Gooi en Eembode van zondag 15 mei 2022, “handtekening gezet: bouw 
nieuwe politiebureau gaat binnenkort van start”  staat te lezen dat uit een interne mail van 
de veiligheidsregio blijkt dat de handtekening is gezet en de bouw kan beginnen. Wij zijn blij 
dat de aanbesteding is gelukt maar zijn verbaast te lezen dat het artikel schets dat dit blijkt 
uit een interne mail, zonder dat de raad daarover is geïnformeerd. Graag krijgen we van het 
college antwoord op de volgende vragen.

- Klopt het dat de aanbesteding inmiddels is afgerond.
- Zijn er grote verschillen ten opzicht van de vorige aanbesteding waardoor deze wel 

succesvol is verlopen.
- Hoe heeft een interne mail van de veiligheidsregio bij de pers terecht kunnen komen,
- Waarom is de gemeenteraad niet geïnformeerd, terwijl er zeer recent vragen zijn 

gesteld over het mislukken van de aanbesteding.
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